
Protokół Nr 12/08 
z posiedzenia Komisji Strategii Rozwoju, Promocji i  Współpracy   

z Zagranic ą 
Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego 

w dniu 12.03.2008 roku. 
 
 
Obrady Komisji prowadził Pan Jarosław Przygodzki – Przewodniczący Komisji 
Strategii Rozwoju, Promocji i Współpracy z Zagranicą.  
 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie komisji oraz zaproszeni goście zgodnie  
z listami obecności (załącznik nr 1 i 2).  
 
Porządek posiedzenia: 

1. Zaopiniowanie projektu uchwały Sejmiku w sprawie wyraŜenia zgody na 
przekazanie przez Województwo Świętokrzyskie, w drodze darowizny, Gminie 
Kielce zabudowanej nieruchomości połoŜonej w Kielcach przy  
ul. Karczówkowskiej 8, oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka nr 625  
o pow. 0,0918 ha.  

 
2. Informacja nt. wkładów finansowych Województwa Świętokrzyskiego  

w spółkach kapitałowych. 
 

3. Promocja Turystyczna Województwa Świętokrzyskiego w II półroczu  
2007 roku. 

 
4. Sprawy róŜne. 

 
 
Na wniosek przewodniczącego nastąpiła zmiana w kolejności omawiania punktów 
porządku obrad. 
 
Ad. 1. 
Informacja nt. wkładów finansowych Województwa Świętokrzyskiego  
w spółkach kapitałowych. (zał. 5) 
 
Jerzy Strzelec – Zast ępca Dyrektora Departamentu  Polityki Regionalnej  
zreferował działania Świętokrzyskiego Centrum Innowacji i Transferu Technologii i 
Świętokrzyskiej Agencji Rozwoju Regionu zgodnie z załączonym materiałem. 
 
Wojciech Siporski – Dyrektor Departamentu Infrastru ktury  zreferował problemy 
Lotniska Kielce i Ciuchci Ponidzie zgodnie z załączonym materiałem. Zaznaczył, Ŝe 
wszystkie kolejki wąskotorowe w Polsce wymagają dofinansowania, nie tylko nasza 
przynosi straty. Ciuchcia Ponidzie jest prawdziwą perełką i nie moŜna z niej 
zrezygnować. 
 
W dyskusji uczestniczyli: Józef śurek, Jarosław Przygodzki, Janusz Koza. 
Panowie Radni chcieliby zobaczyć na komisji prezesów wymienionych spółek i zadać 
im pytanie, dlaczego wciąŜ generują tak wysokie straty. Są oburzeni ciągłym 



dokładaniem do nich pieniędzy. Zbulwersowani są teŜ brakiem informacji na temat 
sytuacji Chłodni Kielce – tamten zarząd odmówił udzielenia informacji zasłaniając się 
prowadzeniem działań, których efekty dopiero się pojawią.  
Zawnioskowali o ponowne rozpatrzenie tego tematu w przyszłości w obecności w.w. 
prezesów. 
Ponadto pojawił się wniosek, aby wszystkie spółki nadzorował jeden departament,  
a nie jak teraz kilka. 
 
Ad. 2. 
Zaopiniowanie projektu uchwały Sejmiku w sprawie wyraŜenia zgody na przekazanie 
przez Województwo Świętokrzyskie, w drodze darowizny, Gminie Kielce 
zabudowanej nieruchomości połoŜonej w Kielcach przy ul. Karczówkowskiej 8, 
oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka nr 625 o pow. 0, 0918 ha. (zał. do prot. 
XVIII sesji Sejmiku) 
 
Roman Dziedzic – Dyrektor Departamentu Mienia, Geod ezji, Kartografii  
i Planowania Przestrzennego  zreferował problem zgonie z uzasadnieniem  
do uchwały. 
 
Nie było głosów w dyskusji. Projekt uchwały został zaopiniowany jednogłośnie 
pozytywnie. (zał. 4) 
 
Ad. 3. 
Promocja Turystyczna Województwa Świętokrzyskiego w II półroczu  
2007 roku. (zał. 6) 
 
Jacek Kowalczyk – Dyrektor Departamentu Promocji, E dukacji, Kultury, Sportu 
i Turystyki  rozdał Radnym najnowsze materiały promocyjne województwa oraz 
zreferował załączoną informację.  
 
Józef śurek – Wiceprzewodnicz ący Semiku, Członek Komisji  chciał wiedzieć,  
czy przedstawione materiały są drukowane równieŜ w innych językach oraz zwrócił 
uwagę na brak Ciuchci na mapie. 
 
Jacek Kowalczyk – Dyrektor Departamentu Promocji, E dukacji, Kultury, Sportu 
i Turystyki potwierdził, Ŝe materiały promocyjne są robione oczywiście w kilku 
językach. Co do Ciuchci – istotnie nie ma jej tam. W województwie mamy dwie 
ciuchcie – jędrzejowską i starachowicką. Jednym z problemów Ciuchci Ponidzie jest 
to, Ŝe gminy, przez które ona przejeŜdŜa nie robią absolutnie nic w kierunku 
promocji. 
 
Nie było tematów w Sprawach róŜnych. 
Posiedzenie zakończyło się o godz. 13.15. 
 
Protokół sporządziła 
Daria Biskup-Kozik  
 

Przewodniczący Komisji  
 
 

  Jarosław Przygodzki  


